
Protokoll fra digitalt årsmøte i Bydalen vel 6. april 2021. 
Gjennomføring: Ved votering forholder de som er enig i framlagt forslag seg i ro, mens de 
som stemmer mot, viser dette på skjermen eller i chat’en. 
Kl 18:40: Egil Sekkelsten ønsket velkommen. 
Det ble registrert 18 deltakere på møtet. 
 
1. Godkjenning av innkallingen.  
Denne ble delt ut i samtlige postkasser innen velforeningens omkrets.  
Innkallingen ble enstemmig godkjent. 
 
2. Valg av møteleder.  
Av rent praktiske grunner foreslås styreleder.  
Egil Sekkelsten ble enstemmig valgt. 
 
3. Valg av referent.  
Møteleder foreslår Tom Øystein Jonassen. 
Tom Øystein Jonassen ble enstemmig valgt. 
 
4. Valg av to personer for å underskrive protokollen.  
Møteleder foreslår Ole Henrik Leister og Thor Flink Andersen. 
Ole Henrik Leister og Thor Flink Andersen ble enstemmig valgt. 
 
5. Valg av tellekorps.  
Møteleder foreslår Petter Curteis-Hohmann og Ole Henrik Leister. 
Petter Curteis-Hohmann og Ole Henrik Leister ble enstemmig valgt. 
 
6. Årsmeldingen for 2020. 
Årsmeldingen beskriver velforeningens aktivitet fra forrige årsmelding ble lagt fram til 
dagens årsmøte. Planlagt årsmøte 26. mars 2020 ble avlyst av smittevernhensyn. Årsmelding 
og regnskap for 2019 er tilgjengelig på www.bydalen.no. Av spesiell viktighet siste år nevnes: 
Det har vært avholdt seks styremøter. Styret har byttet ut benken på bussholdeplassen i 
Sissis vei. Styret har skaffet nye blomsterkasser. Styret har skaffet midler fra Fredrikstad 
kommune og Cicignon lokalsamfunnsutvalg. Lille julaftenkomiteen sørget for vakkert juletre. 
Skøyte- og flomlyskomiteen sørget for fine skøyteforhold. 
Det er leid lokaler i Fredrikstad bryggeri for Bydalsfest 30. oktober 2021. 
Lokalsamfunnsutvalget har bevilget støtte til festen. 
Årsmeldingen for 2020 kan leses på www.bydalen.no. 
 
7. Regnskap: 
Regnskapet følger kalenderåret. 
Møteleder gikk gjennom regnskapet for 2020. 
Det var 53 betalende medlemmer i 2020. Ved inngangen til året var balansen kr 68 240, 
mens den ved utgangen av året var drøyt 103 000. Velforeningen har hatt øremerkede 
bevilgninger fra Fredrikstad kommune og Cicignon lokalsamfunnsutvalg. Andre inntekter har 
vært medlemskontingent, og Norsk tipping grasrotandel. 
Forslag til vedtak: Regnskapet godkjennes hvis det blir godkjent av revisor. 
Regnskapet ble enstemmig godkjent forutsatt revisorgodkjenning. 



Når revisor har godkjent regnskapet, blir det lagt på www.bydalen.no. 
Budsjettet for 2021 følger regnskapet for 2020. 
 
8. Valg:  
Valgkomiteen har gjort en god jobb. Valgkomiteens forslag til nytt styre:  
1: Pernille Meum, gjenvalg 1 år 
2. Tom Øystein Jonassen, gjenvalg 2 år 
3. Maria Breivik, gjenvalg 1 år. 
4. Thorvald Munch-Møller, gjenvalg, 2 år 
5, Morten Ljosland, ny, valg 2 år 
6. Trond Pentz Pedersen, ny, valg 2 år 
7. Vararepresentant 2. Styret gis fullmakt til å supplere seg selv med en vararepresentant 
nummer 2. 
Styret gis fullmakt til å konstituere seg selv. Dette inkluderer ledervervet. 
Nytt styre ble enstemmig valgt. 
Loyd Nilsen, Tom-Eirik Bartholdsen og Egil Sekkelsten går ut av styret. Disse danner sammen 
med Thor Flink Andersen valgkomite for neste årsmøte.  
 
9. Komitéene 
Tradisjonen er at komiteene gjenvelges med mindre noen gjør noe aktivt for å forlate dem. 
Dette vedtas også i år. Årsmøtet gir fullmakt til komiteene om muligheten å kunne supplere 
med medlemmer etter behov. 
 
10. Tennisklubben 
Petter Curteis-Hohmann redegjorde for tennisklubbens planer for Wiesebanen (bl.a. 
midlertidig vinterboblehall), Fredrikstad kommunes planprosess og velforeningens arbeid for 
å forsvare Bydalens kombinasjon av småhusbebyggelse og friluftsområder. Det er laget en 
egen mappe under Ekstern korrespondanse på www.bydalen.no med dokumenter knyttet til 
korrespondanse med Fredrikstad Tennisklubb i forbindelse med tennisbanene ved 
Wiesebanen. 
Følgende forslag til mandat for styret i Bydalen vel, ble fremmet av Petter Curteis-Hohmann: 
«Styret skal jobbe for at tennisbanene og gressløkka på Wiesebanen ikke bebygges 
permanent. Styret skal jobbe for at tennisklubben kan fortsette å spille tennis i Bydalen. 
Styret skal jobbe for at naboulemper som støy, trafikk, skygge, osv. som måtte følge av 
tennisklubbens tiltak generelt sett blir så små som mulig.» 
Forslag til mandat ble enstemmig vedtatt. 
 
11. Innkomne forslag 
Ingen. 
 
12. Eventuelt. 
Ingen saker 
 
Møtet ble hevet kl 19:15 
 


